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Abstract (en)
A heat exchanger comprises a bundle of tubular chambers (1) of non- circular elongate cross-section, the major axis of which extends over a large
part of one of the dimensions of the exchanger (height or width), end plates (2) in which there are provided orifices (3) of corresponding shape,
with which the chambers are associated by appropriate means, and means for strengthening the mechanical stability of said chambers, such an
assembly being included in a casing (23) of any appropriate form. Application to the construction of heat exchangers. <IMAGE>

Abstract (fr)
Echangeur de chaleur. Il comprend un faisceau de chambres (1) tubulaires de section non-circulaire, allongée, dont le grand axe s'étend sur une
partie importante de l'une des dimensions de l'échangeur (hauteur ou largeur), des plaques d'extrémité (2) dans lesquelles sont ménagés des
orifices (3) de forme correspondante, auxquels les chambres sont associées par des moyens appropriés, et des moyens de renforcement de la
tenue mécanique desdites chambres, un tel ensemble étant inclus dans un carter (23) de forme quelconque appropriée. Application à la réalisation
d'échangeurs de chaleur.
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